
Захвалност Аустрији на континуираној подршци евроинтеграцијама Србије 
понедељак, 12. фебруар 2018.

Први потпредседник Владе Србије и министар спољних послова Ивица Дачић састао се
данас у Београду са вицеканцеларом и савезним министром за јавну управу и спорт
Републике Аустрије Хајнцом Кристијаном Штрахеом.  

На заједничкој конференцији за новинаре, министар Дачић и вицеканцелар Штрахе
истакли су да су на данашњем састанку разговарали о билатералним односима,
привредној сарадњи две земље, као и о европским интеграцијама Србије.
Министар Дачић истакао је да су односи са Штрахеом били пријатељски и пре него што је
постао вицеканцелар и додао да Србија са новом аустријском владом жели да има што
бољу сарадњу.

Шеф српске дипломатије захвалио је Аустрији на подршци коју пружа Србији на путу
европских интеграција и додао да очекује наставак те подршке, те да у складу са
стратегијом ЕУ до 2025. године постанемо пуноправни члан ЕУ.

Министар Дачић изјавио је да питање Косова није завршено, већ да је за његово решење
потребан дијалог Београда и Приштине.
"Када је реч о питању Косова и Метохије свесни смо да је Аустрија признала независност.
Очекујемо да имају разумевања за наш став да одлуком о проглашењу то питање није
завршено, да се мора водити дијалог и да се тражи компромисно решење. У том смислу
очекујем подстрек дијалогу, а не учвршћивање ставова да је све решено", нагласио је
министар Дачић.
Аустријски вицеканцелар изјавио је да проблем Косова није дугорочно решен, као и да је
потребно да Београд и Приштина нађу компромис којим би се уважиле и потребе Срба.
Он је рекао и да "ништа не може да функционише једнострано".

Вицеканцелар Штрахе нагласио је да му је изузетно стало до пријатељства и сарадње са
Србијом и пренео подршку његове земље евопским интеграцијама Србије.

"Аустријска предузећа су уложила 2,3 милијарде евра и имају 20.000 радних места. То ће
се интезивирати. У Аустрији имамо преко 260.000 људи који су српског порекла и они су
важан елемент нашег друштва. Желимо да подржимо Србију у пуном обиму када је реч о
европским интеграцијама", рекао је аустријски вицеканцелар.

 1 / 2



Захвалност Аустрији на континуираној подршци евроинтеграцијама Србије 
понедељак, 12. фебруар 2018.

          

{youtube}1tJ0dzFjr0Y{/youtube}

    
      

          

{youtube}1xRsi2_1IWQ{/youtube}

    
      

{joomplucat:1372 limit=15|columns=3}

 2 / 2


